

校長分享:發掘孩子的亮點

親愛的家長:

踏入新一年,謹祝各位家庭幸福美滿,同學學業進步,樂在崇真,主愛滿溢!上學期總評剛結束,願各位同學取得努力學習的成果,獲取理想佳績!

在 2018 年開學的首天,當我回到校園後,有兩件事讓我感到十分感動。第一件事,是早上回校的時候,我看見同學們精神抖擞,臉上掛著天真爛漫的笑容,彼此暢談著聖誕假期的歡樂與種種趣事。一見到我,隨即大聲地向我說早晨!他們亦告訴我,在悠長的假期裡,很惦掛老師及同學,期待在上課天能與師長及朋友聚首一堂,努力學習新知。第二件事,是在放學時,我看見高年級同學自發地打掃課室及排好座椅。當見到我走過走廊,主動而有禮貌地向我打招呼。從這兩件事,我看見孩子對崇真大家庭的鍾愛,並在師長的潛移默化下,學會了認真負責的做事態度及待人接物的禮節。處事認真、待人有禮,將會成為他們往後人生成功與否的關鍵。期望孩子在天父的愛與庇蔭下,在新一年繼續以基督為榜樣,愉快、茁壯地成長。

新年伊始,懇切希望家長與我們一起「發掘孩子的亮點」。《聖經》有言:「我讚美你,因我被造,驚奇神奧,你的工作,千奇萬妙!我的生命,你全知曉。」(〈聖詠集 139:14〉)每個孩子都是獨一無二的,是天主贈予我們的至寶,他們生來各有不同的潛能,有待我們發掘並悉心栽培。

在孩子的成長路上,對他們影響最深遠莫過於老師與家長,兩者都承擔著重要的角色。在學校裡,老師悉心教導,讓學生掌握各種知識。學校致力鞏固並提升孩子的語文能力,並強化他們的數理概念。為了讓學生有足夠能力應付將來急促變化的社會,我們亦重視創新能力及科技的培訓,讓他們有更佳的準備,迎接廿一世紀的挑戰。在家中,家長為子女提供一個溫暖安樂的家,並在日常生活中,讓子女養成良好的生活習慣,學會自理能力,對他們的成長及自立,至關重要。願我們成為緊密的夥伴,家校合作無間,用身教栽培孩子,多發掘及欣賞他們的亮點,不要吝嗇讚美與支持,齊心協力,為他們編織幸福璀璨的人生。





Principal Sharing: Discover ways for children to shine

Dear Parents,

17 January, 2018

Stepping into 2018, may I take this opportunity to wish you good health, happiness and your children good assessment result in the year of 2018.

On the first school day in 2018, there are two incidents that really touch me when I set foot on the campus. Firstly, I met energetic students having happy laughter chatting about their Christmas wonder. When they saw me, they immediately greeted me "Good Morning Principal" with full spirit. They said they missed their teachers and classmates immensely and were looking forward to the new semester. Secondly, I met some upper grade students sweeping floor and arranging seats spontaneously after school. They also greeted me politely when we met in the school corridor. From these two incidents, I can see that our students really love Sung Tsun family and have learnt good behaviors such as being responsible and polite. These good deeds could be crucial to their success in life. I wish wholeheartedly every student can grow happily in Christ.

In the beginning of the year, we sincerely hope parents can discover ways for children to shine. "I praise you because I am fearfully and wonderfully made: your works are wonderful, I know that full well (Psalm 139:14)." From this scripture, we can understand that every child is a unique individual, the precious gift by God, born to have different talents. It is just a matter of time to discover their specialties.

Teachers and parents have strong influence on children's path to success. At school, in order to equip students to adapt to the fast changing world, teachers teach them to acquire different aspects of knowledge such as language proficiency and Mathematical concepts. At home, parents nurture children with love and care so that they can develop into a caring and loving, independent adult. May we work together to discover ways for them to shine and appreciate them with our praise and support..

